
 

ÅRSMELDING FOR MALVIK ROTARY KLUBB 

ROTARYÅRET 2021 – 2022 

Rotaryåret 2021 – 2022 ble heldigvis et mer normalt år enn det foregående, selv om vi 

også dette rotaryåret ble påvirket av covid 19 som bl.a. medførte at vi måtte avlyse vårt 

tradisjonelle julemøte til stor skuffelse for oss alle. I tillegg måtte vi ha noen digitale 

møter i januar 2022. 

Ved starten på rotaryåret i august 2021 tok vi i bruk vårt nye møtelokale i Stasjonsvegen 

14F på Vikhammer som vi har fått leie av Malvik kommune. Da kommune måtte benytte 

dette lokalet til andre formål fikk vi nytt lokale av kommunen i Stasjonsvegen 14E i 

slutten av april 2022. 

Klubben hadde satt opp noen mål og planer for dette rotaryåret der vi bl.a. skulle 

ajourføre klubbens hjemmeside og klubbens vedtekter, finne kandidater til Paul Harris 

Fellow, vedlikeholde Mariakirken Minnealter og starte opp vårt nye turstiprosjekt 

Forbordåsen Rundt, ha gode og aktuelle program, arrangere amerikansk auksjon til 

støtte for TRF og øke tallet på medlemmer. 

I hovedsak må det sies at klubben har fått gjennomført sine mål og planer på en 

tilfredsstillende måte. Og ikke minst at vi også dette året har fått et nytt medlem, Jostein 

Brudeli, og at ingen har gått ut av klubben. 

En oppegående programkomite har sørget for at vi har hatt et rikholdig program på våre 

møter. Fra 24.8.2021 til 14.6.2022 har vi gjennomført 36 møter av ulik art. 4 av møtene 

har vi måttet gjennomføre digitalt pga covid 19. I tillegg har vi hatt 2 ekstra 

dugnadsdager på prosjektet Forbordåsen Rundt den 18. og 19. mai. 

Vi har også deltatt på kommunens kulturfestival på Midtsandtangen 11.6.2022. 

Møtenes innhold har vært slik: 

• 7 interne klubbmøter, herav 2 digitale 

• 2 presidentskifter 

• 1 Sosialt samvær med amerikansk auksjon 

• 2 møter med besøk av henholdsvis Past Guvernør og Guvernør 

• 2 dugnadsdager i Forbordåsen Rundt og Mariakirken Minnealter 

• 2 interessante yrkesforedrag ved Jostein og Jan Henrik 

• 1 vellykket årsmøte 

• 4 meget interessante bedriftsbesøk  

1. Frostagrønt AS  

2. Sandveien Auto AS  

3. Solid Innredning AS  

4. Malvik Båtforening 



• 15 møter med meget interessante foredrag, herav 2 digitale  

1. Terje Krogset - Cubaforedrag 

2. Magnar Bollingmo – Jøssåsen/Torggården i Hommelvik 

3. Ordfører Trond Hoseth – Status og utfordringer i Malvik kommune 

4. Kommunalsjef Tone Østvang - Helse og velferdsområdet i Malvik kommune 

5. Thor Aksel Hagen - Fugler og dyr i Leistadåsen 

6. Rene Hedmark-Olsen og Tanja Elton - Fagforbundets SOS-barneby i 

Huambo i Angola 

7. Ivar Hjelsvold - Utvekslingsstudenter som klubben har sendt og mottatt 

8. Judith Reed – «Prosjekt Home» grasrotorganisasjon som hjelper 

asylsøkere i USA 

9. Jan Henrik Dahle – Arbeid i politi og statsadvokatembete på forskjellige 

nivåer 

10. Johan A. Nystrøm - Krigshistorie 

11. Anna Botten Bjørnaas – Den nye avhendingsloven 

12. Terje Barstad - Folkeopplysningsforbundet 

13. Roar Forbord – Om å tegne kart 

14. Jens Christian Junge HV12 - Forsvaret  

15. Pål Malvik - Malvik Historielag 

 Oppmøtet i klubben har i rotaryåret variert fra knappe 60% til nærmere 80%. Dette må 

sies å være veldig bra. 

For de som er interessert å se nærmere på hva vi har gjort så kan det leses referat fra 

alle våre møter på klubbens hjemmeside. 

Dessverre måtte vi avslutte det forrige rotaryåret uten at vi fikk gjennomført 

presidentskiftet, slik at vi dette rotaryåret også har hatt dette presidentskiftet (31.8.) 

som vi skulle hatt i juni 2021. Dette ble markert med en veldig fin fest i vårt klubblokale. 

Vi hadde også en meget vellykket festlig sammenkomst den 22.3.2022 med amerikansk 

auksjon der ektefeller/ledsagere og gjester deltok. På dette møtet hadde vi også gleden 

av å tildele Leif en meget fortjent Paul Harris Fellow.   

Vår prosjektkomite, ledet av Egil, har også dette året stått på for å vedlikeholde og 

utvikle våre prosjekter Mariakirken Minnealter og Forbordåsen Rundt. I forbindelse med 

Forbordåsen Rundt har spesielt Trygve ytt en viktig bistand i løpet av vinteren med å 

frakte plank opp i Forbordåsen. Dessverre har vi støtt på litt problemer med en grunneier 

som vi trodde vi hadde en avtale med, men som vi håper skal løse seg. 

Klubbens økonomi er også tilffedsstillende. 

Det har vært gjennomført 4 styremøte i rotaryået. I tillegg har mange saker vært tatt 

opp direkte på klubbmøter og vedtatt der. President og styre vil rette en stor takk til alle 

medlemmer for god oppslutning om klubben. 

 

Hommelvik, 30.6.2022 

 

Terje Krogset  Erlend Risvoll  Terje Barstad  Mark Reed  

Kjell Geving  Idar Langlo 


